
 
 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Kontrolnej komisie SJF 

konaného dňa 28.05.2024 v Nitre 

 

 

Prítomní: 

Kontrolór SJF - Ing. Zuzana Gánovská 

Podpredseda KK SJF -Mgr. Svetlana Tomanová 

Člen KK SJF : Ing. Janette Boumma 

Hosť : GS SJF: PhDr. Zuzana Bačiak Masaryková, PhD.,MPA 

 

Neprítomný : 

člen KK: Ing. Zdenko Malík 

 

Bod č.1 

Zasadnutie otvorila kontrolórka S J F Ing. Zuzana Gánovská a  privítala prítomných členov KK. 

 

Bod č.2 

Za zapisovateľa bola zvolená členka KK  Ing. Janette Bouma. 

Hlasovanie : ZA -3, Proti-0, Zdržal sa-0 

 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení : Ing .Zuzana Gánovská a Mgr. Světlana Tomanová. 

Hlasovanie : ZA -3, Proti-0, Zdržal sa-0 

 

Bod č.3 

Členovia KK SJF schválili program podľa pozvánky. 

Hlasovanie : ZA -3, Proti-0, Zdržal sa-0 



 
Bod č. 4 

Návrh pracovného plánu 

Mgr. Světlana Tomanová navrhla do pracovného plánu zaradiť kontrolu účasti trénerov a 

rozhodcov na Aktualizačných seminároch pre r. 2024 na mesiac september. Plán bol doplnený a 

schválený. 

Hlasovanie  ZA – 3 , Proti – 0,  Zdržal sa – 0 

 

Bod č.5 

Kontrolórka SJF, Ing. Zuzana Gánovská, oboznámila prítomných so závermi kontroly, ktorá 

kontrolovala dodržiavanie pravidiel vzdelávania odborníkov SJF - trénerov a rozhodcov formou 

Aktualizačných seminárov a či tieto boli v súlade s pokynmi Vzdelávacej komisie SJF. Kontrolu  

Aktualizačného seminára I. - III. kvalifikačného stupňa, ktorý sa konal v termínoch 19.2.2024 a 

26.2.2024 vykonal kontrolór SJF v spolupráci s podpredsedom KK SJF Mgr. Světlanou 

Tomanovou. KK SJF súhlasila so závermi správy Kontrolóra SJF s tým, neuznať  horeuvedené 

semináre a odporúčanie ich zopakovať. 

 

Bod č.6 

Kontrolór SJF oboznámil KK SJF s problémami dvoch oblastí SJF, kde neprebehli VZ a nie je 

zvolené predsedníctvo danej oblasti. 

 

Diskusia: 

Mgr. Světlana Tomanová opätovne zdôraznila nutnosť neuznania a zopakovania Aktualizačných 

seminárov pre trénerov, ale aj rozhodcov. Tréneri majú v prvom rade vychovávať budúcich 

jazdcov a byť príkladom. Pani Ing. Gánovská informovala prítomných o problémoch a porušovaní 

pravidiel SJF na Májových pretekoch na Masarykovom dvore, ktoré momentálne riešia orgány 

SJF, kde bude spracovaná správa k tomuto prípadu. 

 

Bod č.7 

Záver  

 

 

 



 
Zapísala : Ing. Janette Bouma  v. r. 

 

Zápisnicu overili : 

Ing . Zuzana Gánovská v .r. 

Mgr. Světlana Tomanová v. r . 

 

        

V Nitre, dňa 28.05.2024 

 
 
 
 


